

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 3. marts 2026 kl. 19 - 21.

Tilstede: Kasper Kynde, Charlotte Nørskov Jensen, Helle Rasmussen, Maibritt Nielsen, Preben Krog, & Suppleanter Randi Bjørn & Birgit Dammann.

1. Godkendelse af referat fra d.10.02.26:

- a. Godkendt.

2. Bestyrelsen:

- a. Mail af 23/02-2026 fra Susanne & Michael Lunau. "Manglende blad nr. 1 2026". De har endnu ikke modtaget klubblad og dermed ikke indkaldelse til generalforsamlingen. PK har rundsendt mailen, vedhæftet bladet og indkaldelsen til generalforsamlingen til resten af bestyrelsen, vedr. mulighed for at sende bladet rundt pr mail. PK har svaret SL & ML og fremsendt bladet pr mail til dem. MN har lavet opslag på Facebook; "Endnu ikke modtaget blad nr. 1, så skriv i kommentaren eller skriv mail".

Der er ingen, der har kommenteret på opslaget, at de ikke har modtaget bladet, så vi går ud fra, at det er kommet frem, udtagen til to, der har henvendt sig telefonisk. De har fået tilbudt, at få bladet tilsendt elektronisk.

3. Generalforsamling 2026:

- a. Planlægning af Generalforsamling 2026. Afholdes samme dag, som vi har fællesudstilling. Eurasier Klub Danmark står for udstillingen den 14/03-26 i Aunslev Hallen, Nyborg. Er der styr på det hele? Bladet bliver sat på under eventuelt. Trykt blad som i dag - contra online-blad. Alternativt et nyhedsbrev. Har vi nogen, der vil lave bladet? Eller er der andre forslag?

De sidste detaljer blev diskuteret - alt skulle være klart.

4. Udstillinger generelt:

- a. "Forslag til nye rosetter til årets hunde". MN er blevet inspireret af de rosetter som Eurasierne uddeler til deres Årets hunde. Flerlags rosetter, der er i en indramning. Kunne det være en idé til fornyelse?

MN undersøger hos Eurasierne, hvor de er købt, pris mv. Det kunne være en ide til årets hund/modsat køn og nr. 1-4 og de "almindelige" til resten.

5. Udstillinger 2026:

- a. 14. marts i Aunslev Hallen. Udstillingen er før afholdelse af generalforsamlingen. Vi skal have styr på de sidste ting. Rampe, præmier mv.
MN laver opslag på Facebook om udstillingen inkl. indhentning af præmier. MN afklarer mht. rampen.

- b. 18. april i Gjern. Denne udstilling står vi for. Der er booket hal. Dommer er på plads. Han har selv booket fly til/fra Danmark. Der skal bookes overnatninger til ham. Ringpersonale er på plads. Vi skal aftale øvrige forhold.

HR booker hotel til dommeren, natten til søndag i Billund og PK booker til natten til lørdag i Silkeborg. Øvrigt tages op på næste møde.

6. Klubmesterskabet 01. august:

- a. I god tid forberedes ekstra i forhold til denne udstilling. MN har søgt og fået godkendelse til Klubmestertitler. DKK har oplyst, at de allerede er godkendt og vi ikke behøver at ansøge i fremtiden. Hvilke andre forberedelser skal iværksættes?

Reklame for Klubmesterskabet på Facebook. Vi skal have undersøgt, hvordan lokaliteten er. Umiddelbart ser det fint ud.

7. Bladet:

- a. KK har indhentet pris på opsætning og trykning af blad. Diskussion om vi skal gå den vej eller alternativer.

Det er noget for dyrt for vores lille klub. Vi vil se om vi kan få andet tilbud, afventer til efter generalforsamlingen.

8. Eventuelt:

- a. Intet.

9. Næste møde:

- a. Efter Generalforsamlingen.

Preben Krog
Referent